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Verslag : ZLTO Steenbergen/Bergen op Zoom 

Datum : 29 januari 2013 

Tijd : 14.00 uur 

Lokatie : Biezenstraat 4, Kruisland 

Onderwerp : structureel halfjaarlijks overleg 

   

   

Aanwezig : namens de gemeente Steenbergen: de heer C.J.M. van Geel(wethouder/voorzitter), de 

heer L.C.M.  Heijmans(wethouder), de heer A.M.C. van Kesteren(wethouder), mevrouw 

M. Termeer(wethouder), de heer M. de Jong(beleidsmedewerker RO)  

namens de ZLTO:  mevrouw C. van Nieuwenhuizen,  de heer L. Brooijmans, de heer 

E.J. van Treijen, de heer C. Gommeren, de heer J. Knipscheer, mevrouw I. van 

Tiggelen 

 

Afwezig : Gemeente Steenbergen: mevrouw J. Leloux(gemeentesecretaris) 

ZLTO: de heer J. van Oorschot 

   

 

 Opening 

De voorzitter heet iedereen welkom en dankt de heer Gommeren voor zijn gastvrijheid tijdens dit 

werkbezoek. 

 

 Bestemmingsplan Buitengebied 

De planning omtrent het bestemmingsplan is besproken. Eerst wordt het ontwerp bestemmingsplan 

buitengebied Steenbergen en daarna het ontwerp bestemmingsplan buitengebied Dinteloord in 

procedure gebracht.  

 

 150 KV leiding 

Het is een provinciaal inpassingsplan. Dit inpassingsplan is vastgesteld op 25 januari 2013. 

De contacten tussen Tennet en de leden van het ZLTO zijn niet goed.  Er worden terreinen van leden 

betreden zonder dat hier toestemming voor is gegeven. De vergoedingen zijn wel verbeterd. Dit is in 

overleg gegaan met het ZLTO.  

Tennet communiceert slecht met de agrariërs. Het ZLTO geeft een signaal af dat individuele 

agrariërs niet tevreden zijn met de werkwijze van Tennet.  

Wethouder Van Kesteren geeft aan dat de provincie het bevoegd gezag is. Het is onderdeel van het 

AFC.  

 

  

Samen met de gemeente Bergen op Zoom en de provincie is er een brief gestuurd naar de minister 

voor uitleg over de vertraging die is ontstaan. Tot op heden is er nog geen antwoord ontvangen.  

Rijkswaterstaat geeft aan dat er vertraging is gekomen doordat de grond zich moet zetten. De 

voorbelasting van de kunstwerken vergt ook tijd. Eerst moet het antwoord van de minister worden 

afgewacht. Vervolgens kijken we verder.  

De ZLTO geeft aan dat verschillende agrarische gronden moeilijk bereikbaar zijn, waaronder 

gronden nabij het Steenbergse Westland. De ZLTO vraagt of de weg van de Watertoren richting 

Halsteren opengesteld gaat worden voor landbouwverkeer. Wethouder Heijmans geeft aan dat deze 

in de toekomst open gaat. Ten slotte wordt er aangegeven dat de Molenweg in Steenbergen zwaar 

wordt belast. 
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 Arbeidsmigranten 

Enkele maanden geleden is er een overleg geweest met afvaardiging van het ZLTO. 

De gemeente biedt ruimte voor maatschappelijk verantwoorde huisvesting van arbeidsmigranten. Het 

huisvestingsbeleid kent meerdere mogelijkheden. Wethouder Van Geel geeft aan met meerdere 

partners, waaronder het OPS, de glastuinbouwvereniging en de ZLTO te praten. Meerdere 

oplossingen zijn nodig om de huisvesting van arbeidsmigranten goed te regelen. Het is van belang  

om de behoefte te inventariseren. Wil de ZLTO meewerken aan een inventarisatie onder haar leden?   

 De ZLTO geeft aan hier aan mee te willen werken.  

 

 Rondvraag 

 

- Wethouder Heijmans: Er wordt aangegeven dat er vanuit het Rijk subsidie beschikbaar wordt 

gesteld voor asbestsanering. De subsidie gaat via de provincie. Bij het ZLTO is nog niets 

bekend over deze subsidie. 

- De heer Brooijmans: de leden hebben last van bomen. Deze moeten worden gesnoeid. De 

Kruislandse Langeweg is hierbij een groot aandachtspunt. Wethouder Heijmans verzoekt de 

ZLTO om aan te geven over welke straten het gaat (urgentie).  

- De heer Van Treijen: is de gemeente Steenbergen bezig met de aanleg van glasvezel in het 

buitengebied? Wethouder Termeer geeft aan dat dit in onderzoek is. De gemeente houdt de 

ontwikkelingen in de gaten. 

- De heer Gommeren: is het plaatsen van zonnepanelen vergunningsvrij? Antwoord: het 

plaatsen van zonnepanelen kan vergunningsvrij zijn. Hierover zal nog nadere informatie 

beschikbaar worden gesteld. 

- Wethouder Termeer: er wordt vanuit het economisch overleg gewerkt aan een gezamenlijke 

flyer . Wil de ZLTO iemand afvaardigen om deel te nemen aan de ontwikkeling? 

- Wethouder Van Geel: Modder op de weg blijft een aandachtspunt. Een aantal ondernemers 

doen het nog niet goed. De ZLTO geeft aan dat de meeste ondernemers dit goed aanpakken 

(veegwagens). Het afgelopen jaar was een heel nat jaar. De ZLTO brengt dit onderwerp 

geregeld aan de orde bij haar leden en blijft dit ook doen. Het staat de gemeente vrij om te 

handhaven. 

- Wethouder Heijmans: kan er in de nieuwsbrief van het ZLTO aandacht worden besteed aan 

het zwerfafval in het buitengebied? 9 maart is de landelijke opschoondag. 

- Wethouder Van Geel: de AED bij de Heense Molen werkt en staat bij Prodimex.  

 

 

 Sluiting 

  Volgend overleg wordt gepland in juni. De voorzitter sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn 

  inbreng. 

 

 

 

 

 

 


